

# 激发改变: 中国女性与残障人士 15.12.2014, 5:30pm INSPIRING CHANGE: FORUM ON WOMEN AND DISABILITY





The United Nations and Handicap International would like to invite you to a forum titled 'Inspiring Change: Women and Disability in China'.

The forum will be conducted in both Chinese and English at 5.30pm December 15th, 2014 at Café Zarah.

### The panel will consist of:

Mr Qiu Zhouyin, China Rehabilitation Research Center Ms Lv Fei, Able Development Institute Ms Xiao Jia, One plus one Group for Disability Culture

Facilitator: Ms. Cai Yiping, Health for All

The discussion will draw on the first-hand experiences of panel members working in NGOs, government, and research institutions in the areas of women, girls and disability in China. It will focus on achievements and specific challenges related to the implementation of projects this area and will stimulate a discussion on the concrete actions that need to be taken to further and better support women and girls with disabilities.

联合国与国际助残诚邀您参加

"激发改变:中国女性与残障人士" 双语研讨会。

活动开始时间为12月15日下午5点半,

地点在Café Zarah (北京市东城区鼓楼东大街46号)。

#### 本次研讨会的发言嘉宾有:

邱卓英, 中国康复研究中心康复信息研究所 吕飞, 发展研究所。

肖佳,一加一残障人文化发展集团。

主持人:蔡一平, 人人健康

参与研讨的嘉宾们在NGO、政府部门以及研究机构多年从事妇女、女童和残障人士等相关领域的研究工作,他们将借此机会与大家分享在这些领域所积累的一手经验。他们将主要介绍在这些领域中通过多样项目的实施而取得的成就和激发的变化,并带领大家讨论应如何进一步采取有效措施、更好地支持残障妇女和女童。





## **DIRECTIONS**

From the Jiaodaokou crossing walk or drive into Guloudongdajie for about 200m. Café Zarah is located on the southern side of the road next to the Xiaojingchang Bus stop.

If you come by bus, No. 107 and 124 stop at Xiao Jingchang Bus stop. The closest Subway station is Beixingiao. Take exit A and then Bus No. 107.

从交道口十字路口进鼓楼东大街200米左右。 飒哈咖啡馆在路南, 小径长车站旁边。

如果坐公交车,107和124路到小径长车站。最近的地铁站是北新桥,从A出口出去坐107。



#### Café Zarah

Guloudongdajie No.46 Dongcheng District 100009 Beijing 北京市东城区鼓楼东大街46号 Opening hours: Son – Thu 9am to midnight Fri + Sat 9am – 2pm, Tuesday closed T: 010-84039807 info@cafezarah.com www.cafezarah.com